
Referent: Linda 

 

Referat af bestyrelsesmøde Tværmarksvej/Stenagervej den 31. juli 2017 
Til stede: Aase, Anette og Linda  
 

1.  Godkendelse af dagsorden til afdelingsmøde 14. september – er sendt til kontoret. 
 

2. Gennemgang af budgettet for 2018 – det ser rigtig fint ud - henlæggelser til planlagt vedligehold 
stiger årligt fra 350.000 til 425.000 og vil ikke afstedkomme huslejestigning. Godkendt.  

  
3. Formulering af årsberetning til afdelingsmødet vil løbende blive lavet i august måned. 
 
4.  Vi talte om at genoptage beslutningen fra 2016 om farven på sokler og låger, hvor udover lys grå, 

- antracitgrå kunne være en mulighed, da vores nye døre vil blive antracitgrå. Dette vil blive taget 
op som forslag på afdelingsmøde inden næste gang, der skal males, da maleren i år jfr. beslutning 
maler lys grå. Vi også vil henstille til at regler vedr. hækkenes højde på max 180 cm overholdes jfr. 
vedtægter.  

 
5.             Sommerfesten den 19. august er planlagt og grillmand bestilt af Anette.  

                 Herudover sørges for indkøb af vin, øl, sodavand, småkager m.v.                   

 
6. Ingen punkter til dagsordenen til FAB-møde den 8. oktober pt.   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


